

Title (en)  
Coin operated gaming machine.

Title (de)  
Münzspielgerät.

Title (fr)  
Machine de jeu à pièces de monnaie.

Publication  
**EP 0232872 A2 19870819 (DE)**

Application  
**EP 87101683 A 19870207**

Priority  
DE 3604250 A 19860211

Abstract (en)  
The invention relates to a coin-operated gaming machine with a numerical data display and, where appropriate, an electronic win determination device, a coin insertion device and a coin discharge device. Formed in the operating-side front plate 3 of a housing 2 are setting keys 4 for selecting a symbol, the coin insertion device 5, the coin discharge device 6 and a dispensing orifice 7 for a gaming ticket. In the housing 2, the coin-collecting container 43 on the machine is designed as a discharge device 30 which is connected to a counter 35 and to an on/off switch 23. This can be designed, for example, as a key-operated switch, if appropriate with a code (Fig. 1) <IMAGE>

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft ein Münzspielgerät mit einer numerischen Datenanzeige und einer ggf. elektronischen Gewinnermittlungseinrichtung, mit einer Münzeinwurfeinrichtung und einer Münzauswurfeinrichtung. In einem Gehäuse 2 sind in dessen bedieneitiger Frontplatte 3 Setztasten 4 zur Wahl eines Symbols, die Münzeinwurfvorrichtung 5 und die Münzauswurfvorrichtung 6 sowie eine Ausgabeöffnung 7 für einen Spielbeleg ausgebildet. In dem Gehäuse 2 ist der geräteseitige Münzsammelbehälter 43 als Auswurfvorrichtung 30 ausgebildet, die mit einem Zählwerk 35 und einem Ein-/Aus-Schalter 23 verbunden ist. Dieser kann z.B. als Schlüsselschalter mit ggf. einem Code ausgebildet sein.

IPC 1-7  
**G07F 17/32; G07F 5/24**

IPC 8 full level  
**G07F 17/32** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G07F 17/32** (2013.01); **G07F 17/3248** (2013.01); **G07F 17/3262** (2013.01)

Citation (applicant)

- US 3770269 A 19731106 - ELDER C
- US 4157829 A 19790612 - ALEXOFF CARL [US], et al
- DE 3410924 A1 19841206 - H R ELECTRONICS CO [US]
- GB 2112985 A 19830727 - COIN CONTROLS
- US 3807627 A 19740430 - NITSCHNEIDER R

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0232872 A2 19870819; EP 0232872 A3 19880608**; DE 3604250 A1 19870813; DE 3604250 C2 19900628

DOCDB simple family (application)  
**EP 87101683 A 19870207**; DE 3604250 A 19860211